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La columna de l'alcalde empadronada a Sant Vicenç i major de 16 anys
pugui emetre el seu vot.
Podeu trobar les bústies per poder votar a l’OAC
de l’Ajuntament, al Centre Cívic El Gorg, i al local
veïnal de la façana litoral (baixos del Sorli Sport).
A més, també es pot votar a través del web
municipal. El termini de votacions va començar el
15 de setembre i finalitzarà el 3 d’octubre.
Un cop finalitzat el període de votacions, els
resultats de la consulta es faran públics a través
dels canals habituals de l’Ajuntament (butlletí,
web, ...) durant el proper mes de novembre i es
procedirà a la seva incorporació per l’aprovació en
el Pressupost 2015.
El Pressupost Participatiu permet la participació
directa dels santvicentins i les santvicentines en
les finances municipals. Per això, és voluntat del
consistori donar-li continuïtat i incorporar en els
exercicis posteriors, una fase prèvia de recollida
de propostes per part de
la ciutadania,  les quals,
una vegada valorades i
validades d’acord amb
criteris de viabilitat
econòmica, tècnica i de
competència de
l’Ajuntament, passaran a
ser votades per tal d’establir-ne la seva prioritat.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt ha posat
en marxa per primera vegada un procés participatiu
que donarà veu als santvicentins i les santvicentines
per tal que puguin decidir el destí d’una partida de
30.000 euros del Pressupost Municipal 2015.
Aquest projecte s’inicia amb una prova pilot en la
qual se sotmetran a consulta quatre actuacions
genèriques a realitzar al llarg del 2015. La proposta
que resulti més votada és  la que es prioritzarà i a
la que s’hi destinaran els 30.000 euros.
Tot seguit us detallem les actuacions contemplades
pel Pressupost Participatiu 2015, que responen a
obres de millora i manteniment de l’espai públic:

  Millora de la via pública: asfaltat i condicionament
     de carrers del municipi.

  Supressió de barreres arquitectòniques, facilitant
     la mobilitat pel municipi: rebaix de voreres,
     accessibilitat, ...

  Millora dels parcs i jardins: mobiliari, jardineria,
     elements de joc ...

  Condicionament i millora de la platja: neteja,
senyalització, elements de joc ...

La Regidoria de Participació Ciutadana és
l’encarregada de gestionar aquest procés
participatiu, obert al poble. Per això s’han distribuït
unes butlletes amb la finalitat que qualsevol persona
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Els santvicentins i les santvicentines podran participar directament
en les finances municipals.

?
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La formació, una eina clau per ajudar a millorar l'ocupació

Entra en funcionament el nou servei d'accés a Internet sense fils
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Atès l’èxit de participació de la primera edició
del Forma’t, la Regidoria de Promoció
Econòmica va posar en marxa el passat mes
de setembre una nova edició d’aquest cicle de
xerrades i accions formatives amb l’objectiu
de donar eines a diferents col·lectius, com
persones en situació d’atur, empreses i
emprenedors que formen el teixit productiu local,
per tirar endavant els seus projectes
professionals.
El Forma’t 20114 s’allargarà fins al desembre i
oferirà 14 sessions gratuïtes dedicades a les
noves tecnologies, la motivació per a la recerca
de feina i la creació d’empreses, i els recursos
humans.
Enguany, la novetat és que a la proposta de les
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La Regidoria de Benestar Social impulsa un projecte
de prevenció i actuació en drogodependènciesRe

Des de la creença que l’accés a Internet esdevé una necessitat universal,
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt dins de les seves capacitats, té la voluntat
de donar les màximes facilitats perquè els veïns del municipi tinguin al seu abast
infraestructures de telecomunicacions adequades a les seves necessitats.
En aquest sentit, aprofitant la capacitat i la qualitat tecnològica de la infraestructura
municipal de xarxa sense fils, l'Ajuntament  ha posat en marxa un nou servei d’accés
a Internet que els santvicentins podran contractar a partir de l’1 d’octubre.
Per a la gestió del servei, instal·lacions i atenció als usuaris, l’Ajuntament ha signat
un contracte amb l'empresa SINTELEC, operador autoritzat per la CMT i
especialistes en aquests tipus de xarxes i serveis.
L'objectiu principal d'aquest projecte, impulsat per la Regidoria de Noves
Tecnologies, és oferir un servei subsidiari allà on no arriben els operadors
convencionals, possibilitant l’accés universal a la Banda Ampla.

regidories de Promoció Econòmica dels
ajuntaments de Sant Vicenç de Montalt i de
Sant Andreu de Llavaneres s’hi afegeix
l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta.
A Sant Vicenç, s’oferiran cinc sessions, els dies
15, 17 i 29 d’octubre i 26 i 28 de novembre,
que es duran a terme de 9.30 a 12.30h, al
1r pis de l’equipament municipal de l’Av. Verge
de Montserrat, 1. Tanmateix, si són del vostre
interès, també us podeu inscriure a les
sessions de Llavaneres i Sant Iscle a través
del web municipal www.svmontalt.cat
Aquesta acció compta amb el suport de la
Diputació de Barcelona.
Per a més informació, podeu enviar un correu a
promocioeconomica@svmontalt.cat

La Diputació de Barcelona, mitjançant SPOTT
(Centre de Prevenció i Intervenció en
drogodependències), organitza una formació
adreçada a personal tècnic de l’Ajuntament de
Sant Vicenç de Montalt en matèria de
drogodependències. La finalitat última és la
de dotar als professionals municipals d’eines
per tal de reforçar la seva capacitació tècnica a
l’hora d’abordar el consum de drogues entre
els joves i les seves famílies.
A l’hora de formar el curs, la Diputació realitzarà
una anàlisi de les necessitats de l’Ajuntament,

establint una proposta de formació concreta al voltant de la prevenció i intervenció en
matèria de drogodependències, especialment en menors, joves i les seves famílies.
A partir d’aquí, els professionals del municipi podran aportar les seves propostes, interessos,
necessitats, inquietuds que seran valorats/des per realitzar el contingut del curs.
Els objectius específics del curs són:

  Millorar el coneixement envers el consum de drogues i les conductes de risc associades.
 Dotar d’eines i estratègies d’intervenció tant amb els adolescents com amb les seves

     famílies.
 Oferir un espai  de debat i reflexió per compartir experiències d’intervenció en el territori.

L'Ajuntament, mitjançant
la Regidoria de Serveis

Socials, ha resolt
l’atorgament de les
beques de llibres

d’educació secundària
pel curs 2014-15, que

beneficiaran a un total de
10 famílies del municipi.

Aquestes famílies han
complert amb els criteris

establerts en el
Reglament Municipal de

Prestacions Econòmiques.
La quantitat total

destinada a aquests ajuts
és de 1.136,61 euros.

Més ajuts
per a les famílies

Per sol·licitar l’alta al nou servei, caldrà que contacteu amb Sintelec: 902 790 777 -  93 550 08 65 - svm.internet@ones.cat
El servei d'accés a Internet sense fils tindrà un preu estàndard de 20 euros + iva /mensual i el cost de la instal·lació pot variar en
funció de la modalitat escollida (240 euros + iva per a la bàsica i 295 euros + iva amb wifi interior).
Trobareu més informació del servei a www.svmontalt.cat i www.ones.cat/svm
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El Ple ordinari de juliol

octubre 2014

El Ple ordinari del mes de juliol es va celebrar el  dijous dia 24 de juliol, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi
van tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa sempre
hem defensat un model
de butlletí obert a tots
els ciutadans i Entitats,
contraris a la utilització
partidista d’un mitjà públic
(que paguem tots
els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de l’alcalde,
sense respectar els criteris
d’objectivitat i rigor
informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem
a utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
www.svmesquerra.com

A pocs mesos
d’acabar la legislatura,
des de 9 SV ens
plantegem que ha
arribat el moment de
reflexionar i valorar el
que ha estat el nostre
paper a l’ajuntament, i
prendre decisions cara
al futur. Però a més de
valorar-ho nosaltres
mateixos, esperem
saber la vostra opinió.
Només cal que ens
dieu amb el vostre aval
si voleu o no que ens
tornem a presentar.
Properament us
indicarem com fer-ho.
Gràcies per endavant!

Des de la Regidoria
de Serveis Socials
treballem per posar fi a
l’ocupació de les cases
del Balcó del Maresme.
El nombre de famílies
continua creixent, les
condicions de salubritat
són molt precàries i hi
ha perill, principalment
per a la vintena
de menors que hi
malviuen. Demanem
a la Generalitat
una fórmula que
permeti la desocupació
i la reubicació de
les famílies en
habitatges socials
de diversos municipis.

El curs passat, per
primera vegada, els joves
de Sant Vicenç van poder
cursar el batxillerat a
l’institut, sense sortir del
poble. CiU es va
comprometre amb les
famílies que aquest curs
el batxillerat tindria
continuïtat, malgrat que
l’edifici del nou institut no
estigués acabat.
Hi va haver qui ho va
posar en dubte i, fins i tot,
alguns desitjaven que no
ho aconseguíssim però,
una vegada més, s’han
tornat a equivocar.
CiU es compromet i
compleix.

Després de l’estiu
tornem a agafar forces
per reemprendre
l’activitat pública i el ritme
del nou curs polític. Hem
de continuar treballant
pel santvicentins,
intentant que al final
d’aquesta legislatura, es
compleixin tots els
propòsits i compromisos
pel bé del nostre poble.
Des del Partit Popular
ens comprometem com
hem fet des del primer
dia, a seguir sumant
amb qualsevol proposta,
sempre i quan serveixi
per millorar la
convivència i el benestar.

  Aprovació del projecte de reforma interior del Casal de Cultura, dividit per fases: s'aprova per majoria absoluta amb 7 vots
a favor de CiU (6) i PSC (1) i 6 abstencions de 9 SV (4), Esquerra-Entesa (1) i PP (1)
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  Donar compte de l'acord de Junta de Govern de modificació de l'Ordenança número 22 (Escola Bressol): el Ple es dóna
per assabentat

  Aplanament en els recursos contenciosos administratius formulats per les operadores de telefonia mòbil, en relació a la
taxa per aprofitament especial del domini públic local a favor d'empreses explotadores de serveis de subministrament
d'interès general: s'aprova per unanimitat

  Aprovació del Pla Local de Joventut 2014-2017:  s'aprova per majoria absoluta amb el vot de qualitat de l'alcalde, amb 6 vots
a favor de CiU, 6 vots en contra de 9 SV (4), ESquerra-Entesa (1) i PP (1) i l'abstenció del PSC (1)

Sant Vicenç celebra la Diada, reivindicant el dret a decidir

Els actes a Sant Vicenç van començar la nit del 10 de setembre amb la marxa
de torxes, convocada per Sant Vicenç per la Independència, que va  finalitzar a l’Av.
de l’Onze de Setembre, on es  va descobrir una placa commemorativa en homenatge
a les persones caigudes fa tres-cents anys, durant la Guerra de Successió.
Al dia següent, la reivindicació del dret a decidir el proper 9 de novembre va marcar
l’acte institucional, organitzat per l’Ajuntament per celebrar la Diada Nacional del
Tricentenari. Com a preludi a l’ofrena floral al monòlit de Rafael Casanova per part
d’entitats i associacions culturals, esportives, educatives, socials i polítiques, a més
de la corporació municipal, el Dr. Raimond Cornudella va ser l’encarregat de posar
de manifest i traslladar a l’alcalde el compromís d’un bon nombre d’entitats de la vila
amb la sol·licitud ciutadana, promoguda per l’ANC, perquè es convoqui la consulta;
compromís que també van signar tots els partits polítics amb representació municipal, excepte PSC i PP.
A continuació l’alcalde, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, va realitzar el discurs institucional on va fer una crida al dret a decidir, destacant
que "el dret a decidir no ha de fer por. Les urnes democràtiques no han de fer por perquè no podem posar límits a la democràcia".
Després de l’ofrena floral, l’Orfeó Parroquial El Delme va interpretar El cant dels segadors, al qual es van afegir els assistents.
L'acte també va comptar amb la participació de la Colla de Geganters i Grallers i es va tancar amb una ballada de sardanes i un
vermut popular.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

El nou curs escolar, en marxa sense incidències

El 15 de setembre 1.067 alumnes, 678 d’infantil i
primària i 389 de secundària i batxillerat, van
començar les classes a Sant Vicenç sense
incidències. Aquest curs ha arrencat amb 31
alumnes menys que a l’inici del curs passat.
L’Escola Bressol Municipal Els Garrofers va obrir
portes la primera setmana de setembre amb un
total de 60 nens i nenes matriculats. Pel que fa a les
escoles Sant Jordi i Sot del Camp, el curs ha
començat amb 231 i 387 alumnes, i l’Institut Esteve
Albert amb 389 alumnes.

La Piscina Municipal tanca la temporada amb bona nota
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Comença un nou curs polític,
l’últim de la legislatura i
entomem de nou una activitat
que ha estat vertiginosa, si bé el
ritme no para i són nombrosos
els projectes que queden per
davant fins a les pròximes
eleccions municipals.
L’inici del curs polític ve marcat
pel començament del curs
escolar. L’educació és
fonamental, no és una
despesa, sinó una inversió en
futur, per aquest motiu l’entrada
en funcionament els propers
mesos del nou institut és un
dels projectes dels quals se
sent més satisfet el govern
municipal, malgrat els molts
esforços i recursos que hem
hagut d’abocar-hi.
Aquest, com la resta de
projectes en curs –reforma del
Casal de Cultura, renovació de
l’enllumenat i de les voreres de
Montaltpark...- finalitzaran abans
del final de la legislatura
perquè ens hem imposat
no deixar res enrere.
També tenim a punt les
Ordenances Fiscals per al
2015, que hem tornat a congelar
un any més, perquè sabem de
les dificultats de la gent i creiem
que cal seguir continguts en la
pressió fiscal.
Pel que fa al Pressupost 2015,
us puc avançar que serà molt
social, sense oblidar les
inversions que com en els
darrers anys, ho han estat en
realitats palpables i tangibles
per a la ciutadania. La gent pot
veure on són els diners públics,
on han estat les nostres
prioritats i on són totes les
actuacions que hem plantejat.
I tot plegat, des d’una posició
econòmica sanejada.
La veritat és que podem pensar
amb optimisme en el futur
perquè quan un consistori està
fort és un motor per al municipi i
no una rèmora.

Més facilitats per aparcar a Caldes, Llavaneres i Arenys

Després de 14 setmanes d’activitat, la Piscina
Municipal ha acabat la temporada d’estiu amb una
molt bona acceptació per part dels santvicentins i
santvicentines que han gaudit de les seves
instal·lacions i dels serveis que ofereix.  Tot i la
tongada de ruixats i tempestes d’aquest estiu tan
inestable, la piscina ha estat plena, sumant-s’hi
als usuaris del bany lliure, els nens, nenes i joves
que participaven en les diferents activitats
esportives, organitzades per la Regidoria d'Esports
i pels clubs de la vila.

La principal novetat d’aquest nou curs escolar serà sens dubte l’estrena del nou edifici que s’està
construint a l’Av. Sot del Camp i que substituirà les actuals instal·lacions modulars de l’institut.
Les obres s’estan desenvolupant segons el calendari previst i es treballa perquè, si no es
produeixen imprevistos ni endarreriments de darrere hora, les instal·lacions del nou institut
puguin obrir portes després de Setmana Santa.
Com cada any l’Ajuntament ha dut a terme diverses actuacions en els centres educatius, aprofitant
les vacances escolars, amb l’objectiu de posar-los a punt per al nou curs. Així, s’ha fet el manteniment
de jardineria, pintura, fusteria, lampisteria i electricitat, a més de l’adequació dels patis i de les zones
d’aparcament més properes als centres educatius.
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El passat mes d’agost, els alcaldes de Sant Vicenç, Miquel
Àngel Martínez i Camarasa, i de Caldes, Joaquin Arnó,
van signar un nou conveni de col·laboració per l’ús
gratuït compartit de les zones blaves d'ambdós municipis.
Amb el nou conveni, els veïns de Sant Vicenç que disposin
del distintiu vigent per a l’estacionament, a més d’aparcar
el seu vehicle de forma gratuïta i il·limitada al pàrquing de
la Renfe de Caldes, també poden fer ús dels aparcaments
del c/  Eucaliptus i de  l’esplanada de Can Muntanyà, la
qual cosa suposa una ampliació d’espais per als
santvicentins, respecte a l'anterior conveni.

Enguany, per tal d’oferir un millor servei i garantir la seguretat dels usuaris, l’Ajuntament ha dut a terme un
seguit d’actuacions que han consistit en la instal·lació d’un desfibril·lador automàtic, l'adequació de la
sala de màquines de la piscina, l'adquisició d’un turbidímetre i de material divers per a la Sala d’Infermeria,
com 2 lliteres i 2 aparells per ajudar a la reanimació en cas de parada cardiorespiratòria.
Aquestes actuacions s’han finançat amb una subvenció de 7.000 euros de la Generalitat de Catalunya.
Per la seva banda, la Diputació de Barcelona a més de col·laborar amb la instal·lació d’un nou plafó
informatiu, que recull les normes i recomanacions pels usuaris de la piscina, també ha proporcionat
assessorament tècnic al personal de la Brigada Municipal de Serveis que s’ocupa de mantenir en les
millors condicions unes instal·lacions que, segons l’informe emès per la Diputació, aproven amb nota ja
que reuneixen tots els requisits per garantir un bany de qualitat i segur als usuaris.

Tanmateix, us recordem que els santvicentins que disposin de distintiu també poden aparcar de franc a la zona
de la riera de Torrentbó que pertany a Arenys, i als dos aparcaments situats a tocar de l’estació de Rodalies de
Llavaneres, gràcies als convenis de col·laboració signats en el seu dia amb els dos municipis veïns.


